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RG - 0002.P.LVII.2023 
 

P R O T O K Ó Ł  N R  LVII/2023 
z Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą  

w dniu 9 listopada 2023 r. 

 
Punkt 1.  
Otwarcie sesji. 
Punkt 2.  
Stwierdzenie quorum. 
Punkt 3.  
Przyjęcie porządku obrad. 
Punkt 4.  
Przyjęcie uchwały ws. określenia wysokości stawek w podatku od środków 
transportowych. 
Punkt 5.  
Przyjęcie uchwały ws. zmian w budżecie gminy na rok 2023. 
Punkt 6.  
Przyjęcie uchwały ws. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2023-2030. 
Punkt 7.  
Interpelacje Radnych. 
Punkt 8. 
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 9. 
Zamknięcie sesji. 
 
Ad 1) Otwarcie sesji. 

Przewodniczący pan Waldemar Tomaszewski o godzinie 1500 otworzył                       
LVII Nadzwyczajną Sesję Rady Gminy, następnie powitał Radnych, oraz osoby 
oglądające transmisję obrad na żywo. 
 
Ad 2) Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący informował, że ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych,                  
na sali obrad zasiada 12 Radnych. 

 
Ad 3) Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący zawiadomił, że Sesja została zwołana na wniosek Pana Wójta, pan 
Tomaszewski pytał Wójta czy nie wnosi do porządku żadnych dodatkowych uchwał. 
W związku z brakiem dodatkowych uchwał radni przeszli do przegłosowania 
porządku.                 

 Porządek obrad został przyjęty 12 głosami za, 0 głosów przeciwnych,                        
0 głosów wstrzymujących.  

• Lista z głosowaniami imiennymi stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad 4) Przyjęcie uchwały ws. określenia wysokości stawek w podatku od środków 
transportowych. 

Projekt uchwały omówił pan Aleksander Podemski Wójt Gminy, który 
informował iż na poprzedniej sesji była podejmowana uchwała ws. stawek podatku              
od nieruchomości, dzisiaj jest propozycja przyjęcia stawek podatku od środków 
transportowych. W projekcie uchwały są one przedstawione w poszczególnych 
kategoriach. Stawki mieszczą się w tych podstawowych kwotach, skala podwyżek jest 
podobna do tych w podatku od nieruchomości tj. ok 15%.    

Następnie w związku z brakiem pytań pan Waldemar Tomaszewski otworzył 
dyskusję, w związku z brakiem pytań Przewodniczący odczyta uchwałę, a następnie  
przeszedł do głosowania. 

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 12 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr LVII/373/2023 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                     
9 listopada 2023 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 5) Przyjęcie uchwały ws. zmian w budżecie gminy na rok 2023. 
Projekt uchwały omówiła pani Elżbieta Mnich skarbnik Gminy, następnie 
Przewodniczący otworzył dyskusję.  

➢ Pan Przewodniczący pytał czy środki zaplanowane w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej na odbiór i transport są zaplanowane na pełne dwa lata.  

Pani Elżbieta Mnich informowała, iż środki muszą być planowane na dwa 
lata, ponieważ tak stanowi prawo, jednak przetarg będzie ogłoszony na okres               
12 miesięcy.  

Pani Honorata Nawrocka dodała, że przetarg będzie ogłoszony na rok               
z opcją na dwa lata. Można by wpisać środki na rok, jednak WPF rządzi się 
swoimi prawami i należy wpisać dwa lata ciągłości.  

Przewodniczący dodał, że wynika z tego iż o wysokości stawek będzie można 
mówić dopiero po rozstrzygnięciu przetargu.  

Pani Sekretarz potwierdziła przypuszczenia Przewodniczącego, dodając iż        
na zagospodarowanie przetarg został rozstrzygnięty. Pani Sekretarz dodała,                  
że ma nadzieję, że stawki pozostaną na tym samym poziomie, jednak okaże się 
to dopiero po rozstrzygnięciu przetargu.    

Przewodniczący pytał z czego wynika zmiana w wydatkach na materiały 
biurowe, która została dokonana w Zarządzeniu Wójta z dnia 24 października.  

Pani Elżbieta Mnich informowała, że bardzo wzrastają wydatki na materiały 
biurowe, papier, tonery, było to duże obciążenie w związku z kontrolą.                        
Sam zestaw tonerów do drukarek to 4 tys. zł. Jeżeli chodzi o usługi pozostałe 
wzrost wynika z tego, że te urządzenia są w dzierżawie. Przesunięcia wynikają    
z tego, że zapewne byłby problem, aby wszystko opłacić. Są tutaj również usługi 
informatyczne, które są coraz bardziej potrzebne i coraz droższe- wszystko 
drożeje. Poza tym są tutaj jeszcze szkolenia, które kosztują od 500 zł z górę -                   
i owszem są online, ale materiały ze szkoleń trzeba sobie wydrukować.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 12 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 
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 Uchwała Nr LVII/374/2023 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                     
9 listopada 2023 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 6) Przyjęcie uchwały ws. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 
2023-2030. 

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 12 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr LVII/375/2023 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                     
9 listopada 2023 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 7) Interpelacje Radnych. 

Przewodniczący poinformował, że interpelacje nie wpłynęły w związku                                         
z czym przeszedł do punktu kolejnego. 
 
Ad 8) Wolne głosy i wnioski. 

➢ Pan Przewodniczący odczytał pismo od Naczelnika Urzędu Skarbowego, 
dotyczące analizy oświadczeń majątkowych oraz pismo będące petycją pana 
Pawła Marciniaka, pismo zostało przekazane Przewodniczącemu Komisji Skarg, 
wniosków i petycji. Przewodniczący proponował Komisji przeanalizowanie 
petycji w miesiącu listopadzie.  
Na zakończenie pan Waldemar Tomaszewski informował, iż 11 listopada 
odbędzie się Święto Odzyskania przez Polskę Niepodległości, w sobotę, 
tradycyjnie o godzinie 11 Radni spotkają się na Mszy Świętej w Nowym Mieście 
n. Wartą,  a następnie na uroczystościach w Gminnym Ośrodku Kultury. W dniu 
dzisiejszym po sesji Przewodniczący zapraszał wszystkich Radnych do złożenia 
na Placu 700-lecia kwiatów i zniczy pod tablicą upamiętniającą tych 
mieszkańców nowomiejskiej gminy, którzy o tę Niepodległość walczyli.  

 
Ad 9) Zamknięcie sesji. 
O godzinie 1600 Przewodniczący zamknął LVII Sesję Rady Gminy. 
 
 
Protokołowała                Zatwierdził 
Podinspektor ds. rady gminy      Przewodniczący Rady 
Julita Ciarcińska-Wachowiak                     /-/Waldemar Tomaszewski 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zał. 1. Wyniki głosowania poszczególnych uchwał.  


